
Vedrørende Referat af Fællesrådsmøde 7.10.2024
Dato: 7. oktober 2024 kl. 9.00-11.30

Sted: Paletten - Blåt lokale

Deltagere: Lise-Lotte Dørge, Formand for Fællesrådet
Elin Palm, Næstformand for Fællesrådet
Anny Jakobsen, Medlem af Fællesrådet
Claus Paustian 1. suppleant til Fællesrådet
Bente Rasmussen 2. suppleant til Fællesrådet
René Langhorn, Seniorrådsrepræsentant
Ulla Bilsbo, Suppleant for Seniorrådsrepræsentanten
Betina E. Rasmussen (Leder af Paletten/referent)

En af aktivitetsmedarbejderne deltager under punkt 3 
vedrørende kommende arrangementer.

1. Strategi for Palettens udvikling 2023- 2033

- Den gode velkomst i Paletten.
 Hvordan understøtter vi at holdlederne har fokus på dette 
 tema?

Fællesrådet drøftede tema’et med henblik på det videre arbejde.

- Flexybox registrering-system, fase 2 i implementeringen. 

Fase 1 indeholdt installation af systemet i Paletten, samt at 
brugerne blev registeret, fik kort og husker at tjekke ind når de 
kommer i Paletten.

Fase 2
Aktivitetsmedarbejderne er påbegyndt fase to, der sikrer at vi 
kan booke hold ind. 
På sigt kan tilknyttede brugere også booke pladser hjemmefra, 
ligesom vi kan kommunikere via sms, til alle der er tilmeldt hold i 
Paletten. Så når holdleder fx holder ferie eller er syg, kan der 
sendes fællesbesked ud til de brugere, der er tilknyttet holdet.

                 Fællesrådet besluttede følgende:
                 Afbud meldes af holdleder, deltager skal ikke melde afbud, der 

     oprettes ikke ventelister.
Perioden man tilmeldes blev vedtaget til at være 6 måneder. 
Systemet skal sendes påmindelse til alle tilmeldte når perioden 
er ved at udløbe med besked om at man skal huske at forny sin 
plads på holdet.
Claus og Anny vil gerne indgå i arbejdsgruppe med Jane og 
Kate vedr. hvordan vi registrer de mere åbne aktiviteter og laver 
testplan. Jane indkalder.

- Generalforsamling 2024
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Kandidater til valget:

Fællesrådspladser for 2025-2027:
Lise-Lotte Dørge ønsker genvalg til rådsplads
Bjarne Gulløv-Rasmussen stiller op til plads i fællesrådet.

Suppleantpladser til Fællesrådet:
Claus Paustian ønsker genvalg til suppleantplads
Bente Rasmussen ønsker genvalg til suppleantplads

2. Orientering fra Betina

- Personalenyt
Vores søde cafemedhjælper stopper ved årets udgang. Der skal 
derfor søges en ny til cafeen. Fællesrådet udpegede Rene og 
Anny til at sidde med i ansættelsesudvalget.

- Orientering om møde i september med Forstadsmuset og 
Cirkusmuseet – der arbejdes på at finde snit flader mellem 
institutionerne

- Samarbejde mellem Paletten og Absalon Fysioterapeutskolen 
fortsætter i efteråret 2024, holdene er snart fyldt op.

- 17.9.2024 kl. 15.00-17.00 Daghøjskolens åbent husarrangement 
var en succes. Det var en god eftermiddag med oplæg af Karin 
fra demenskoret og efterfølgende samtalesaloner.

- 26.9.2024 Oplæg vedr. Palettens strategiarbejde på 
Seniorrådets plenarmøde med Lokalrådene har været afholdt. 

- 27.9.2024 Frivillig Fredag fest i Paletten. Tak for den flotte 
opbakning og nogle hyggelige timer sammen. 
Der ønskes en anden form for forplejning næste år fx italiensk 
team med lasagne.

- 28.9.2024 Palet-Banko opstart var en succes. Tak for den flotte 
opbakning, 63 deltog. Fremover skal man ikke tilmelde sig. 
Næste gang er lørdag 26. oktober 2024 kl. 14.00-17.00.

3. Orientering fra Fællesrådet
Status på udkast til fællessang for Paletten.
Der er lavet en flot sang og Fællesrådet kvitterer for det fine 
arbejde. Sangen præsenteres på den kommende 
generalforsamling.

Status på samarbejde med Ældre Sagen om AI oplæg i Paletten er
stadig i proces.



Side 3 af 5

Fællesrådets postkasse:
Der var en henvendelse vedrørende værkstederne. Den er kun 
underskrevet med fornavn og kontaktinfo, så fællesrådet kan ikke 
behandle den.

Der var en henvendelse vedrørende det nye billetsystem. 
Fællesrådet henvises til at bruge informationen hvis man har 
problemer med at bruge systemet.

Der var en henvendelse vedrørende reparationscafeens 
målgrupper, samt oprydning fra holdene og rugbrød i cafeen.
Fællesrådet.
Reperationscafeen er et åbent tilbud, der henvender sig på tværs af 
generationer, hvilket også er meningen. Fællesrådets strategi for
udvikling af huset har også en ambition om at skabe aktiviteter på 
tværs af generationer, hvilket reperationscafeen er et eksempel på.

Fællesrådet anerkender at der er forskel på hvordan holdene rydder 
op efter hinanden. Det er lokaler der multitanvendes og vi må alle 
gøre en indsats for fælles oprydning.

Arrangementsudvalget:
Lotte og Anny:
Der laves årshjul på november måned. Nytårskur afholdes dog

Informationen:
v. Ulla
Ulla indkalder til næste møde.

Husk at bruge informationen:
Der var en drøftelse af informations rolle. 
Der henvises til at brugerne henvender sig til informationen førend de retter 
henvendelser til kontoret/aktivitetsmedarbejderne.
Anny laver udkast til skrivelse i bladet omkring at man skal huske at rette 
henvendelse til informationen først.

Orientering fra Seniorråd/Lokalråd/Det Frivillige Ældrearbejde:
v. Rene og Ulla

Der var en drøftelse af vaccinationerne. 
Der skal til næste år være et særskilt tlf. og ikke Palettens fællesnummer i 
forbindelse med booking af vaccine tid. 

Den fælles kalender mellem foreningstilbuddene er nu på plads og Rene 
sørger for at opdatere med det nye årshjul.

Fællesrådets kontaktgrupper til holdene: 

Jf. martsmøde 2024 er fælles tema for disse møder i foråret; 
Hvordan skaber vi den gode velkomst på holdene? 
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Jf. septembermøde 2024 – spørgsmål til holdermøderne
Er der nogle hold der ønsker en radioreportage af deres aktivitet i Hvidovre 
Nærradio?  
Jan fra reparations cafeen vil gerne deltage. Der afventes svar fra gruppe 1 
om de vil være med i dette.

Er der nogle der vil være med i en malergruppe, der maler Palettens karme 
i 2025

Der var en drøftelse af holderne. Det blev besluttet at gå fra 4 til 2 møder 
med holdlederne.
Gruppe 1 og 3 slåes sammen og første møde er 18.2.2025 kl. 13.00
Gruppe 2 og 4 slåes sammen og første møde er 5.2.2025 kl. 14.00-16.00

Dette går i virkning pr. 1.1.2025

Gruppe 1: Kreative Hold (maling, syslehold, havehold) 
Lotte og Claus
Næste møde afholdes 11. oktober kl. 12.00-14.00

Gruppe 2: Bevægelse og Motion (dans, gymnastik) 
Bente/Elin og Ulla

Gruppe 3:Teknik og Værksteder (IT, Fotohold, værksteder) 
Rene og Bente
Møde afholdt d. 24.september 2024 kl. 14.00 

Gruppe 4: Studiekredse (Litteratur, debathold, de løse frivillige) 
Elin, Ulla og Bente

4. Årshjul 2024

Oktober
21.10.2024 Generalforsamling og fællesspisning i Paletten kl.14.00-
16.00 Fællesspisning kræver køb af madbillet. (Fællesrådet er 
Ansvarlige – vi mødes kl. 13.00)

31.10.2024 Oktoberfest i Paletten kl.12.00-17.00 Arrangement 
kræver billet for deltagelse (Bente og Elin er ansvarlige)

November 
11.11.2024: 11.30-13.30 Mortens and i Cafeen (personalet er 
ansvarlige)

19.11.2024: 15.00-16.00 Teaterforestilling Baggårdspuma
(Lotte og Elin er ansvarlige)

December
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6.12.2024 Julefrokost – arrangementet kræver billet for deltagelse
(Lotte og Anny er ansvarlige)

5. Økonomi 
Der blev udleveret økonomioversigt, Fællesrådet tog den til efterretning.

6. Evt.
Der var en drøftelse vedrørende at få frivillige hænder til at hjælpe i cafeen. 
Det drøftes på november mødet hvorvidt der skal være foredrag for de 
sidste midler i arrangementspuljen.

Der blev foreslået at sætte fokus på mental sundhed i 2025 – fx at indkalde 
de frivillige hænder og få dem mere aktive – det kunne være 
velkomstgrupper for nye i huset, hjælp med praktisk opgaver mv. Elin og 
Bente foreslår et fællesmøde i det nye år.

Der skal også planlægges en fælles havedag hvor vi flytter den niværende 
have – dette drøftes på novembermødet.


